
Борис Тадић: Ђилас је био добар градоначелник, али не и добар председник ДС
среда, 05 фебруар 2014 22:33

Бивши председник Демократске стреанке (ДС) Борис Тадић изјавио је данас да нову
политичку организацију оснива како би мотивисао бирачко тело да гласа на
предстојећим изборима и умањио удео гласача Српске напредне странке.

  

"Ја правим шансу људима који никада не би гласали за ДС какав је сада", казао је Тадић
гостујући на Радио-телевизији Војводине.

  

  

Он је указао на то да је ДС је изгубила бирачко тело које је имала у протекилх шест
месеци и подсетио да је, пре само годину и по дана, имала милион и по бирача.

  

"Да ја нисам ово учинио сви ови људи би остали код куће, а да се није то десило онда би
удео у бирачком телу СНС-а био много већи", казао је Тадић и истакао да је његов циљ
да око милион гласача изведе на биралишта.

  

Он је поручио да именом организације коју основа - Нова демократска странка не жели
да било коме "удари шамар" и напоменуо да он не позива људе да напуштају ДС и да му
није циљ да руши власт тамо где у њој учествује Демократска странка.

  

"Драган Ђилас је био добар градоначелник, али не и добар председник Демократске
странке", казао је Тадић и додао да је Ђиласу пружио шансу коју он није искористио.
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Тадић је напоменуо да није знао за договор Демократске странке и Нове странке
Зорана Живковића о заједничком наступу на изборима. "Да није формирана коалиција
са људима који сматрају да сам ја шеф мафије, ја никад не би изашо из ДС-а", казао је
Тадић.

  

(Бета)
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